
REFERAT 

Afdelingsbestyrelsesmøde: 3/12-2019 

Til stede: Lars, Lene, Maria, Susanne, Rino og Karin (ref.) 

Dagsorden/ved bestyrelsesmøder 

 

1. Driften plus opsamling af beslutninger: 

o Der har været ildebrand i afdelingen i weekenden. Vi opfordrer alle til at anskaffe sig 

røgalarmer i lejlighederne.  

o Der har været forsøg på indbrud til kælderen i nr. 22, men døren holdt.  

o Nu er træerne ved garagerne ved 117 blevet fældet. Det viste sig, der var råd i træerne og 

de ødelagde også garagemurene.  

o Der er virkelig trængsel på parkeringspladser ved 113, 115 og 117. Vi beder varevogne om 

de kan holde på Solnæs Torv fremfor ved blokkene.  

o Danjord har kørt græsset op langs stien mellem 113 og 115. Vi er opmærksomme på det.  

o Vi har valgt nye lamper – der er opsat en prøvemodel på stien ved vindeltrappen.  

o Liste i elevator nr. 115 sættes fast og lampe i samme elevator overvejer vi, hvordan vi laver, 

så det bliver pænt.  

 

2. Beboerhenvendelser:  

• Ingen 

 

3. Bemærkninger til udsendt post: 

• Susanne Hansen deltager i Kick-off møde om FN’s Verdensmål d. 11/12-19.  

 

4. Nyt fra Administrationen/Organisationsbestyrelsen 

• ingen 

 

5. Regnskab/Budget 

• ingen 

 

6. Aktiviteter 

o Det var et velbesøgt julearrangement vi havde i afdelingen i søndags. Beboerne kan nu 

nyde vores fællespyntede juletræ i vaskehuset.  

 

7. Eventuelt 

 

 

Næste bestyrelsesmøde er tirsdag d. 4/2-2019 

 

 


